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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelős azért, hogy tavaly novemberben nagy 
mennyiségű szerves anyag került a Mátrai Erőmű technológiai víztározójába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Mátrai Erőmű visontai telephelyén tapasztalt gázszennyezés kapcsán a Mátrai Erőmű Zrt. 
november 20-án nyilatkozatot adott ki. Ebben az állt, hogy „Az Őzse-völgyi víztározóban 
keletkezett biológiai bomlás okainak vizsgálata és a vízminőség helyreállítási tervének kidolgozása 
folyamatban van. A vizsgálatot és a tervek kidolgozását a Mátrai Erőmű szakemberei a 
katasztrófavédelem és a környezetvédelmi hatóság illetékeseivel, valamint külső szakértőkkel 
közösen végzik. A Mátrai Erőmű kizárólag a vizsgálat lezárulta után, annak eredményének 
ismeretében tud pontos tájékoztatást adni a bomlástermékek keletkezésének kiváltó okairól, majd a 
későbbiekben a helyreállítási folyamat eredményéről.”

Kérdésem, hogy a vizsgálat – melyben a katasztrófavédelem illetékesei is részt vettek - milyen 
megállapításra jutott a szennyezés forrásával kapcsolatban? Honnan került a nagy mennyiségű 
szerves anyag az erőmű technológiai víztározójába? Ki tehető felelőssé a szennyezésért? Milyen 
lépések történtek a hasonló esetek megelőzése érdekében?

Várom válaszát!

Budapest, 2020. január 20.

Tisztelettel,

Szél Bernadett
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